
 

 

Vragen D66 en CDA ex artikel 38 inzake de ontwikkelingen rondom het Anton Pieckhofje 

1. Kan het college ons informeren over hoe de drukbezochte bewonersbijeenkomst over de 

doorstroomvoorziening Anton Pieckhofje van 7 juli jl. is verlopen? 

2. Kan het college aangeven wat de laatste stand van zaken is van de uitvoering van de motie 

‘Goed overleg doet wonderen’?  

3. Kan het college hierbij ook specifiek ingaan op de aangedragen voorstellen vanuit de 

bewoners rondom de binnentuin van het Anton Pieckhofje en de extra ingang aan de andere 

zijde van het gebouw? 

4. Heeft het college, in overleg met bewoners en de woningcorporatie, (isolatie)maatregelen 

getroffen om geluidsoverlast in het Anton Pieckhofje tegen te gaan, voordat de eerste 

nieuwe bewoners op 1 augustus zijn ingetrokken? 

5. Kan het college aangeven of zij de buurtbewoners helderheid hebben gegeven over wie 

(welke doelgroep) hun nieuwe buren worden? 

 

Indien tijdig gereed zouden wij de beantwoording op deze vragen ook willen toevoegen aan de 

bespreking in de commissie samenleving, zoals verzocht in de motie ‘Goed overleg doet wonderen’. 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording. 

Meryem Çimen en Mostapha el Aichi 


